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S K R A Ć E N I Z A P I S N I K 
sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule, 

održana 04.12.2019. godine (srijeda) 
u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 

 
Sjednicu Gradskog vijeća otvorio je u 11:00 sati TIZIANO SOŠIĆ (IDS-ISU-ZELENI), koji 
je sjednici predsjedavao:  
- Otvaram 20. sjednicu gradskog vijeća grada pule - dichiaro aperta la 20ma sessione del 
consiglio municipale della citta' di pola. 
 
POZDRAVLJA: 
- gosp. Borisa Miletića GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA 

- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA –  
 I VICESINDACI 

- PROČELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 

- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali 

- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città  

- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 

- gosp. Davida Laginju – simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete simultaneo 

nella lingua dei segni 

- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem live streaming-a na 
mrežnim stranicama Grada Pule – tutti gli SPETTATORI che ci seguono sulla TV Nova o in 

diretta tramite il servizio live streaming dal sito della Città di Pola  
- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI  

 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještava da je vijećnica Jadranka Černjul najavila kašnjenje na 
sjednicu.  
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mirov.mandata  
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS-ISU-ZELENI   

7. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI  
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI  došla tijekom toč.5. 
11. KRISTINA RABAR IDS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS-ISU-ZELENI   

13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS odsutan 
16. ALKA STARAC SDP-HSU-SDSS-HSLS D. Ferić-mirov. mandata 
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS S. Hrelja-mirov. mandata 
18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  

19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
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22. MIRKO JURKIĆ HDZ  
23. IVONA GUDELJ HDZ  
24. PETAR ĆURIĆ HDZ  
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID  

 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i uvidom u evidencijske listiće utvrđuje da je 
na 20. sjednici prisutno 23 od ukupno 25 vijećnika te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati, a dolaskom Jadranke Černjul tijekom 5. točke dnevnog reda prisutno je 24 
vijećnika. 
 
OSTALI PRISUTNI : 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
INGRID BULIAN, zamjenica pročelnika UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu 
MIRNA RADOLOVIĆ,pomoćnica pročelnika UO za prostorno uređenje, kom.sustav i 
imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, p.o.Gradonačelnika pročelnik Službe za zastupanje Grada 
NIKOLINA RADULOVIĆ, p.o. Gradonačelnika pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor FRATARSKI d.o.o.  
VESNA DUKIĆ, član Uprave Kaštijun d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor Luke Pula d.o.o.  
DARKO BURŠIČ, direktor Monte Giro d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor Plinara d.o.o. Pula 
IGOR VLAŠIĆ, pomoćnik direktora za ekonomske poslove Pula Herculanea d.o.o. Pula 
MIODRAG MIHAILOVIĆ, poslovođa djelatnosti Čistoća Pula Herculanea d.o.o. Pula 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sporta d.o.o. 
RENATO PERC, direktor Tržnice d.o.o. Pula 
DEAN STARČIĆ, direktor Vodovoda Pula d.o.o. Pula 
IGOR ŠKATAR, direktor Pulaprometa d.o.o 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pulaparkinga d.o.o. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula 
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETA MOROSIN, ravnateljica Dnevnog centra Veruda-Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica INK – Gradsko kazalište Pula 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula film festivala 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Pula 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
MIRNA MOŠNJA, protokol 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar 
MICHEL PERCAN, administrativni tajnik_eGlasanje 
RENATO PUNČEC, vanjski suradnik_eGlasanje 
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PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 

Poziv s materijalima za 20. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 22. 
studenog 2019. godine.  

 
Prijedlozi akata i materijali za 20. sjednicu dostupni su vam na tabletu i web stranici Grada 
Pule.  
 
Vijećnicima je na znanje dana 11. studenog i dana 02. prosinca 2019. dostavljeno: 

- Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada 
Pule za mjesec rujan, listopad i studeni 2019. godine /sukladno članku 57. stavka 3. 
Zakona o proračunu/ 

 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoje izvješće nadležna radna tijela  
- Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za 
plan i financije te su izvješća o radu tih Odbora dostavljena na tablet. 
 
Vijećnicima su na tablet dostavljeni Amandmani ovlaštenih predlagatelja i to: 
 

- Amandman Kluba vijećnika SDP-HSU na prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke 
o socijalnoj skrbi 

- Amandman 1. i 2. Kluba vijećnika SDP-HSU na prijedlog Programa građenja 
komunalne infrastrukture za 2020. godinu  

- Amandman Kluba vijećnika SDP-HSU na prijedlog Programa održavanja komunalne 
infrastrukture za 2020. godinu 

- Amandman 1 i 2 Kluba vijećnika HDZ na prijedlog Proračuna Grada Pule za 2020. 
godinu 

- Amandman Gradonačelnika na prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pule za 
2019. 

- Amandman Gradonačelnika na prijedlog Proračuna Grada Pule za 2020. godinu 
 
Ovi nabrojani Amandmani podneseni su u roku i od strane ovlaštenog predlagatelja.  
 

- Pristigla su i 4 Amandmana vijećnice Alke Starac na prijedlog Izmjena i dopuna 
Proračuna Grada Pule za 2019. godinu za koje je Odbor za statut na sjednici od 
03.12.2019. utvrdio da su podneseni od strane ovlaštenog predlagatelja, ali da su 
podneseni izvan roka utvrđenog člankom 46. stavak 3. alineja 2 Poslovnika Gradskog 
vijeća te se o istima ne može raspravljati  

 
Nadalje, dana 29. studenog 2019. godine primio sam od Kluba vijećnika SDP-HSU dva 
prijedloga za dopunu dnevnog reda 20. sjednice sa točkama: 

- Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora 
Grada Pule-Pola 

- Odluka o utvrđivanju zakupnine, zona i djelatnosti u poslovnom prostoru Grada Pula-
Pola 
 

Prijedlog za uvrštavanje točaka u dnevni red nisam prihvatio, budući da je ova sjednica 
predviđena radi rasprave o rebalansu proračuna za 2019. i za donošenje Proračuna za 2020. 
godinu s ciljem da se raspravljanje koncentrira oko ovog najvažnijeg dokumenta kojega ovo 
Vijeće donosi. Osim toga, u odnosu na izmjene Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih 
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prostora treba provesti javno savjetovanje kao što je provedeno i za osnovni tekst Odluke, a 
sukladno Zakonu o pravu na pristup informacijama.  
 

Drugi prijedlog se ne prihvaća zbog toga što će uskoro biti barem još jedna sjednica 
Gradskog vijeća na čijem dnevnom redu će se naći Izmjena Odluke o utvrđivanju zakupnine, 
zona i djelatnosti u poslovnom prostoru, pa će se na predmetnoj sjednici moći raspravljati o 
predmetnoj temi.  
 
Slijedom navedenog obrazloženja, kako nisam prihvatio prijedloge da se dnevni red dopuni 
predmetnim točkama, molim predlagatelja da se izjasni da li ustraje kod prijedloga za dopunu 
dnevnog reda sa navedenim točkama. 
 
Budući se predlagatelj izjašnjava da ostaje pri prijedlozima predsjednik prepušta Vijeću da se 
glasanjem izjasni o prijedlogu dopune dnevnog reda pa prvo stavlja na glasanje Prijedlog 
Kluba vijećnika SDP-HSU da se dnevni red dopuni s točkom Odluka o izmjenama i 
dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora Grada Pule-Pola te nakon 
glasanja utvrđuje da 
 

Vijeće sa 10 glasova “ZA” i 13 glasova “PROTIV”  
 

NIJE usvojilo Prijedlog dopune dnevnog reda sa točkom Odluka o izmjenama i dopunama 
Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora Grada Pule-Pola 

 

Predsjednik dalje stavlja na glasanje drugi Prijedlog Kluba vijećnika SDP-HSU da se dnevni 
red dopuni s točkom Odluka o utvrđivanju zakupnine, zona i djelatnosti u poslovnom prostoru 
Grada Pula-Pola te utvrđuje da 

 
Vijeće s 10 glasova “ZA” i 13 glasova “PROTIV” nije usvojilo prijedlog dopune 

dnevnog reda sa točkom Odluka o utvrđivanju zakupnine, zona i djelatnosti u poslovnom 
prostoru Grada Pula-Pola 

 
Predsjednik stavlja na glasanje DNEVNI RED 20. sjednice Gradskog vijeća, kako je 
predložen 22. studenog 2019. godine te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 16 glasova “ZA” i 6 glasova “PROTIV” usvojilo predloženi dnevni red 20. 
sjednice Gradskog vijeća (jedan vijećnik nije glasao). 
 
 

D N E V N I R E D    

 

 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća od 26.09.2019.  
3. Donošenje: 
3.1. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
3.2 II. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
3.3. Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 
djelatnosti Grada Pule za 2019. godinu 
3.4. Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2019. 
godinu 
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4. Donošenje 
4.1.  Odluke o izmjeni Odluke o raspodjeli rezultata za 2017. godinu 
4.2. Odluke o dopunama Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 
5. Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pule za 2019. godinu 
6. Donošenje Odluke o dodjeli financijskih sredstava trgovačkom društvu Vodovod Pula 

d.o.o. 
7. Donošenje: 
7.1. Zaključka o usvajanju Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Pula-

Pola za 2019. godinu 
7.2. Zaključka o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 2020. 

godinu s financijskim učincima za razdoblje 2020.-2022. godine 
8. Donošenje Odluke o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pule za 2020. 

godinu 
9. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o iznosima sufinanciranja programa 

predškolskog odgoja 
10. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o socijalnoj skrbi 
11. Donošenje: 
11.1. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja 

Stanice Pula na području Grada Pula-Pola 
11.2. Programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
11.3. Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
11.4. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 

2020. godinu  
11.5. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2020. godinu 
12. Donošenje: 
12.1. Proračuna Grada Pule za 2020. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule za 2021. i 

2022. godinu 
12.2. Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2020. godinu 
13. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih 

stranaka u Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2020. godinu 
 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Prvo pitanje postavit će kolega Mirko Jurkić, potom Valter Boljunčić, Gordana Čakić, 
Ardemio Zimolo, Igor Belas, Ivan Nekić, Siniša Gordić, Diana Kukić Dasko, Sanja 
Radolović, Elena Gattoni Stepanov, Petar Ćurić, Massimo Brajuha, Alka Starac, Kristina 
Rabar, Bruna Jovanović, Dunja Račić, Gordana Ferenčić. 
 
MIRKO JUKIĆ: 
 Dobar dan svima prisutnima.  
Jedno pitanje bih putio Gradonačelniku, a drugo tko se smatra informiranim neka mi 
odgovori. 

Na tragu jednog članka „Glasa Istre“ od 7.lipnja ove godine, a vezano uz cijene 
stanova za najam za Opću bolnicu Pula i deficitarnog kadra Opće bolnice Pula, u ovom 
slučaju u ovom članku se to odnosilo na medicinske sestre, kojih ima negdje oko 80-desetak, 
manje od potreba Opće bolnice Pula, a na tragu toga da nova bolnica, koja je u izgradnji i 
nadamo se vrlo brzo gotova, bit će potrebno još više kadrova i samim time još više smještaja. 
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Zanima me, imam podatke Državne revizije od 2015. godine za 2014. godinu, podaci 
za 2014. godinu, o stanovima kojima raspolaže Grad Pula u vlasništvu Grada Pule. To je 
podatak Državne revizije. Grad Pula je raspolagao sa 556 stanova, ukupne površine 28.337 
m2 , od kojih je 159 stanova, površine 9,578 m2 dano u najam zaštićenim najmoprimcima, 8 
stanova, površine 502 m2 dano je u najam za službene potrebe, 210 stanova dano je u najam 
za slobodno ugovorenu najamninu. Stotine stanova se bespravno koristi, a 66 stanova, 
površine 1.946 m2 su izvan uporabe. 

Moje pitanje jeste, samo je 8 stanova dano na uporabu Općoj bolnici Pula od onog 
broja koje sam ja naveo. Mene sada zanima, obzirom da je Opća bolnica Pula prioritet u ovom 
gradu i vjerojatno, pretpostavljam i djelatnici u njoj bi htjeli znat, zašto od tog tako velikog 
ukupnog broja stanova, od kojih ponavljam 113 se bespravno koristi, ne znam što je Grad 
poduzeo po tome, između ostalog i to je dio pitanja, zašto se za Opću bolnicu Pula ne dodjeli 
veći broj stanova kada je već to prioritet, ne samo 8 stanova, to vam je otprilike oko 4 % od 
ukupnog broja stanova, mislim da je zaista inferioran broj, pa bih molio odgovor na pitanje: 
zašto ne više stanova i što se čini po pitanju ovih 66 stanova, vjerojatno pretpostavljam da su 
tehnički neuseljivi, da se nešto s njima napravi ili da se urede ili daju po nekakvoj adekvatnoj 
cijeni u najam uz obvezu najmoprimca da ih uredi, a prvenstveno me zanima što se čini sa 
113 stanova u koje su ljudi bespravno uselili. 
 Drugo pitanje. 
/T. Sošić: Već je 3 minuta prošlo za jedno pitanje/.  
 Istarska županija ima razrađenu strategiju upravljanja nekretninama u vlasništvu 
Istarske županije. Može se reći da je to strategija, iako je više na tragu osnovnoškolske 
strategije, a ne strategija upravljanja nekretninama, zanima me da li Grad Pula ima namjeru 
napraviti strategiju, jer puno manji gradovi, recimo, Biograd na moru ima strategiju, a Grad 
Pula nema, barem je nema javno objavljenu pa bi me zanimalo da li to Grad Pula misli 
napraviti, i ako da, kada i na koji način. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem, 
 Odgovor na prvo postavljeno pitanje pročelnik Giordano Škuflić, imate riječ. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Hvala na pitanju. Srdačan pozdrav svim prisutnima.  
 Činjenica je da svu problematiku koju Grad Pula i Opća bolnica Pula imaju, a što se 
tiče kadrova, pokušavamo zajednički riješiti u dogovoru sa Općom bolnicom Pula.  

Ono što mogu reći da Grad Pula može dati stambeni prostor na raspolaganje Općoj 
bolnici Pula i to je do sada činila kada je to bilo potrebno i kada je Opća bolnica Pula iskazala 
interes za tako nešto. 
Pored toga našom Odlukom subvencioniramo podstanarinu u iznosu od 1500,00 kuna i u biti 
na svaki zahtjev koji Bolnica na neki način pokaže da je potreba dodjele stana za stručne 
kadrove Grad Pula izlazi u susret. U situaciji o stanovima o kojima ste govorili, koji su na 
neki način u biti neuvjetni zato jer je i objekt potpuno derutan i neuvjetan za stanovanje, a za 
one stanove koje možemo rekonstruirati, sanirati i urediti da budu normalni za stanovanje u 
njima, onda se to radi. Uglavnom sve probleme kadrovskih stanova koje Opća bolnica Pula 
ima, po njihovom zahtjevu zajednički se rješavaju i pronalaze se rješenja da se neki iz tih 
stručnjaka koji su potrebni ovom gradu, bolnici, građanima grada Pule, smjeste na nekakav 
način.  
Hvala. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Pročelniče vezano uz drugo pitanje ako možete isto tako odgovoriti, vezano za 
upravljanje imovinom. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Što se tiče drugog pitanja, strategija upravljanja imovinom Grada, imovinsko-pravna 
služba koja je unutar Upravnog odjela za prostorno uređenje i imovinu, raspolaže imovinom 
na način da se vrši prodaja zemljišta sistematski, sustavno, da se na neki način predviđaju 
zone koje se mogu davati, zemljišta koja su u tim zonama, davati na natječaj. 

 Što se tiče stambenih kapaciteta imamo isto sredstva u Proračunu koja planiramo. 
Ove godine smo imali jedan dio, iduće godine ćemo preusmjeriti u projektiranje stambenih 
prostora. Na taj način omogućiti će se svim onim građanima našeg grada koji su na listi za 
socijalne stanove, i one situacije koje se upravo tiču kadrovskih stanova, da se mogu 
projektirati, isplanirati, poslije staviti u izgradnju. To je upravljanje imovinom. 
Što se tiče upravljanja imovinom, konstantno je i redovno održavanje, to se vidi i kroz akte 
koje imamo i na ovoj sjednici večeras.  
Evo, to bi ukratko bilo to. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem.  
 Kolega Jurkić, imate riječ. 
 
MIRKO JURKIĆ: 
 Odgovori su bili poprilično općeniti. Iznio sam jasne brojke koje do 2019. godine 
vjerojatno nisu previše različite. Ja sam dobio približni odgovor, ali činjenica je da i dalje 
ostaje velik broj stanova koji nije u upotrebi, odnosno ilegalno se u njima boravi, pa ne znam 
što se po tom pitanju čini. 113 stanova je jako veliki broj. Očito netko nije bio dovoljno 
pažljiv, pa su ljudi bespravno uselili. S druge strane nekakva imovina i ne postoji, 
nemogućnost da se u nju netko useli, opet te stvari treba rješavati, ne mogu stvari stajati. 
 Drugo pitanje se odnosilo na strategiju razvoja, to se upravlja imovinom na ovaj ili na 
onaj način, uvijek nekako se upravlja Ali strategija razvoja je dugoročni razvoj, što bi trebala 
biti, može se napraviti, pa na koji način se misli upravljati imovinom Grada koja nije samo 
imovina Grada, to je imovina svih nas, svih građana koji su u ovom Gradu. Prema tome, neki 
to prvenstveno misle na stanove kojima bi se kvalitetnije raspolagalo, tako možda i za 
branitelje, tako i za socijale stanove, tako i za neke strukture kojima je to potrebno. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Odgovor na dopunsko pitanje. Dajem riječ Gradonačelniku,  
 
BORIS MILETIĆ: 
Dobar dan, buon giorno a tutti. 
Uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, uvaženi gospodine predsjedniče, egregio signor 
presidente. 
 Kada govorimo o strategiji upravljanja imovinom vi znate vrlo dobro da smo, prije 
svega, izradili zajedničku strategiju razvoja Grada Pule i nakon toga po strategiji po 
određenim granama i da nam slijedi novo obračunsko razdoblje unutar Europske unije gdje 
ćemo biti u obvezi izraditi novu strategiju razvoja koja će sadržavati i segment imovine, tako 
da u tom segmentu hvala kolegi Jurkiću na prijedlogu, drago mi je što ćemo danas pričati o 
Proračunu, da neovisno o tome gdje tko sjedi u ovoj Gradskoj vijećnici imamo popriličan broj 
razmišljanja koja jesu u suglasju. Mislim da je to dobra stvar.  
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 Kada govorimo o stanovima onda moramo biti ipak vrlo precizni. Naveli ste brojku o 
stambenim jedinicama kojima Grad Pula raspolaže, međutim, nemoguće je baš sve stanove 
koje ste vi naveli pretvoriti u stanove za potrebe određenih kadrova. Mi kao gradska uprava, 
odnosno Grad Pula u ovome trenutku ne raspolažemo sa stanovima koji jesu pogodni za 
useljenje, koji bi mogli biti procijenjeni da li po osnovu liste za dodjelu stanova ili po osovi 
zahtjeva određene ustanove koja je od javnog značaja za Grad Pulu. 
 Ne bih se složio s vama u pristupu razmatranja - kao da mi imamo tih stanova na 
lageru, ali sa njima baš ne gospodarimo kako treba. Upravo suprotno. Dakle, oni stanovi za 
koje ste naveli da su bespravno useljeni, znate da je potrebno provesti sudske postupke kako 
bi se imovina oslobodila pravnim putem od osoba i stvari. Ne možete baš nasilno ući u stan, 
iako je to vaša imovina, i izbaciti ga na cestu, već je potrebno imati za to sudski pravorijek i 
provesti postupak deložacije, a tada znamo svi skupa što se zna događati. Prema tome to sve 
skupa ne može Grad samostalno bez adekvatnoga sudskoga postupka.  
 Kada govorimo o imovini koja je dodijeljena za službene potrebe, dakle, kada nam se 
neka službena osoba obrati mi gledamo, poput naše bolnice, pomoći našom imovinom, jer je 
to apsolutno javna potreba. I mislim da doista Grad Pula i Opća bolnica Pula, imaju više nego 
dobru suradnju, pa ću vas i podsjetiti da smo za potrebe izgradnje Opće bolnice donirali 
gradsko zemljište bez naknade, preko 17 milijuna kuna vrijedno zemljište kako bi se bolnica 
počela graditi. Isticati da je to značajna ustanova za ovaj grad i ovu regiju, mislim da je svima 
apsolutno jasno. Ali i povrh toga, spomenuli ste branitelje. Temeljem Zakona o braniteljima 
ova gradska uprava je na one zahtjeve koji su upućeni od tijela dodijelila ili građevinsko 
zemljište, što je po zakonu dužna i sva ostala prava koja branitelji imaju. 
 U konačnici i u ovom dijelu Gradskog proračuna i vjerujem da ćete ga podržati upravo 
zbog toga, imamo stavke gdje su predviđeni iznosi sufinanciranja plaćanja stanarine za 
pripadnike policije, za liječnike, dakle, vidimo da doista postoji problem tih javnih službi u 
smislu sistematizacije radnih mjesta i nedostajućih kadrova. A ja ću reći da si možemo svi 
skupa zamisliti kakvo nam je stanje u Ministarstvu unutarnjih poslova kada osnovni 
preduvjet, kao što je stambeno pitanje mora potpomagati lokalna samouprava. Možemo si svi 
skupa postaviti jedno veliko pitanje, to je temeljna poluga jedne države kada lokalna 
samouprava ima Ustavom vrlo jasno precizirano to koje su njene ingerencije, jer jednostavno, 
neću reći da moramo, to nam je u općem interesu, stanje sigurnosti nam je svima u interesu pa 
potpomažemo konkretno financijski plaćanje stanarina tim službenicima.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Valter Boljunčić možete postaviti svoja pitanja. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ: 
 Dobar dan svima. Ja bih imao dva pitanja za Gradonačelnika. 
 Prvo pitanje je nešto što smo vidjeli na stranicama, portalima, dosta neugodno, radi se 
o slučaju dva studenta iz Nigerije koji su bili na studentskim igrama u Puli, preko 2000 
sudionika u Areni, jedan hvalevrijedan projekt, gdje se to prvi puta nakon Barcelone i Rima u 
Puli odvija. Vidjeli smo da su oni, barem na portalima, kao emigranti koji su imali uredne 
vize, deportirani u Bosnu, pa me zanima, budući da je Pula ipak na neki način domaćin tih 
igara, da li je Grad Pula poduzela nešto i što misli po tom pitanju. 
 Drugo pitanje vezano je za nalaženje eksplozivnih naprava na Valelungi. Vidjeli smo 
da je to prilična količina, da je taj dio zatvoren, pod čuvanjem, i da je iznađen dobar odnos sa 
Ministarstvom obrane oko čišćenja tog područja, pa me zanima koji su zadnji događaji po tom 
pitanju. Drugo pitanje upućujem Gradonačelniku. 
Hvala. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Oba pitanja upućujete Gradonačelniku. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Uvaženi vijećniče ja vam se zahvaljujem na postavljenim pitanjima.  

Na prvo pitanje mogu reći doista već skupa da smo samo zabrinuti i zgroženi i teško 
mi je povjerovati da doista samo zbog nacionalnosti ili boje kože da je to bio motiv zašto su to 
dvoje studenata iz Nigerije deportirani iz Hrvatske. Dakle, ja sam odmah reagirao, uputio sam 
jedno prosvjedno pismo, jer to je maksimum koji Grad i ja kao gradonačelnik, mogu činiti 
prema nadležnom ministru Božinoviću, Ministru unutrašnjih poslova, jednako kao što sam to 
pismo dostavio ministru Radmanu, ministru vanjskih poslova.  

Pula je bila domaćin sveučilišnih sportskih igara, preko 2.200 studenata je boravilo u 
našem gradu. Ono što je jako lijepo bilo, da su oduševljeni našim gostoprimstvom, rekao bih, 
na ponos grada Pule, doista biti centar međusveučilišnim svjetskim igrama nakon Barcelone i 
nakon Rima, doista služi na čast. Vjerujem da je naša sportska infrastruktura isto tako bila 
jedan od ključnih elemenata zašto se upravo odlučilo doći u Pulu. I hvala Sveučilištu „Jurja 
Dobrili“ koje je to predložilo. Međutim doista jednu lošu sliku, rekao bih, sjenu na taj lijepi 
sportski događaj dogodio se, dakle, situacijom da je dvojca studenata koji su ovdje uredno bili 
prijavljeni, koji su ovdje uredno boravili, koji su imali vize, koji su naknadno deportirani bez 
ikakve mogućnosti da ih se sasluša i utvrdi da oni nisu nikakvi migranti već da su upravo bili 
studenti na tim sveučilišnim igrama. Ja vjerujem da će se taj slučaj preispitati, vjerujem da će, 
kako nadležno ministarstvo unutarnjih poslova, ali tako i ministarstvo vanjskih poslova, 
napraviti barem onaj dio, ljudski minimum, a to je ispričati se tim osobama. I mislim da se 
takve stvari u našem društvu ne bi smjele dešavati, da bi trebali ljude, prije svega, gledati kao 
humana bića, neovisno o bilo kojem drugom obilježju, ne daj bože temeljem boje kože, 
znamo gdje to vodi i kada su ta vremena bila i što je to sve loše donijelo na ovoj našoj Zemlji. 

Drugo pitanje koje se odnosi na područje Valelunge, Pula je ta koja je desetljećima, 
stoljeće, bila jedan prije svega jaki vojni grad sa otprilike 12-13.000 vojnika u ovome gradu. 
Meni je drago što smo mi danas demilitarizirani grad. Evo, ukoliko se ne varam, otvaranjem 
ove nove vojarne, 200-stotinjak vojnika je ovdje prisutno, dakle, u odnosu na tih 12.000 teško 
je to uopće niti uspoređivati. Međutim, ta velika područja koja su nekad bila obuhvaćena 
vojskom od Valelunge do Muzila, do brojnih vojarni u našem gradu, dakle, na području 
Valelunge, očito, dugi niz desetljeća, jer prema nekim informacijama radi se o eksplozivnim 
napravama iz 1947., 1948. godine nakon okončanja II svjetskog rata. Vidimo da doista 
desetljećima, niti ondašnja vojska, niti nakon toga Hrvatska vojska, to područje očito nije 
očistila. Valelunga više nije vojarna, ona ne služi u vojne svrhe, vojska je to napustila, 
međutim, držim da nije trebala napustiti bez da se te eksplozivne naprave uklone, koje 
predstavljaju ujedno ipak u obliku jedne mogućnosti ugrozu za lokalno stanovništvo. Stoga 
sam ja doista više puta insistirao i drago mi je da je u konačnici to naišlo na razumijevanje 
dvoje ključnih ministarstva, ministra Krštićevića, Ministarstva obrane i ministra Božinovića, 
Ministra unutrašnjih poslova, oboje su nedavno boravili u Puli, mogli su se osobno uvjeriti u 
opasnost koju te naprave predstavljaju. I drago mi je što je dogovoreno da se zajedničkim 
snagama to ukloni. Grad samostalno to ukloniti ne može, niti ima svoje stručne ljude, niti se s 
time se može postupati bez posebnog programa i nadzora. Ali evo, duboko sam uvjeren da 
nakon godinu dana je došlo svima do svijesti da je to neophodno očistiti. Mi smo se ponudili 
kao Grad Pula u smislu, ukoliko država doista financijski ne može to podnijeti, podnijet će 
lokalna samouprava, ali barem u onom stručnom dijelu i mehanizaciji da se ono što 
samostalno ne možemo, da MUP i MORH to omoguće, gdje doista moram priznati sa strane 
MUP-a je doista bilo dobre volje. Evo, vjerujem da je i osobno potpredsjednik Vlade ministar 
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Krstičević boraveći u Puli se uvjerio o potrebi da ono područje kojim je vojska upravljala, 
prije nego što ga prepusti u civilne svrhe bude bez eksplozivnih naprava. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Boljunčić, imate riječ.  
 
VALTER BOLJUNČIĆ: 
 Hvala. 
 Ja sam zadovoljan sa odgovorom, prvim i drugim, naročito po prvom pitanjem nadam 
se da će se to riješiti zato što je to jedan takav slučaj, iako se to nije desilo u Puli, to se desilo 
u Zagrebu. Nadam se da će se taj slučaj riješiti. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Gordana Čakić, možete postavljati pitana. 
 
GORDANA ČAKIĆ: 
 Dobar dan, buon giorno a tutti. 
 Ja bih svoje pitanje postavila vama gospodine Sošiću, kao predstavniku, ustvari 
predsjedniku Povjerenstva koje smo osnovali 12.04.2019. godine. 
 Na tom Povjerenstvu što se tiče Islamskog centra je bilo rečeno da ćemo u roku 
mjesec dana otići posjetiti taj centar, pogledati u kakvim uvjetima ti ljudi se mole, hajmo to 
tako reći. Lokacija još uvijek nije pronađena, a mi još uvijek čekamo, nismo imali niti jednu 
sjednicu, sastanak, nikakve novosti u vezi toga nisu nam dane na znanje, ti ljudi i dalje čekaju. 
Zanima me, budući da je u prošlom sazivu bilo samo tri sjednice i ništa se nije riješilo, kada 
će ponovno biti nekakva sjednica, kada ćemo ići posjetiti taj centar, da ga pogledamo, kada 
ćemo se odlučiti za lokaciju. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 To je jedno pitanje.  
 Što se tiče rada Povjerenstva i pitanja koja ste s pravom uputili, ja bih htio samo 
iskoristiti ovu priliku da obavijestim o jednoj stvari. Radi se o jednom pitanju o kojem smo 
imali, neovisno o radu Povjerenstva, bilo je kontakata ne samo sa Islamskom zajednicom koja 
djeluje u Puli, nego i šire, bilo je direktnih kontakata u kojima se nastoji naći, ne samo 
konačno rješenje prema kojem se ide, nego i proceduru dogovoriti sa svim bitnim sudionicima 
u tome. U tom dijelu znam isto tako da je, želim samo pojasniti, Povjerenstvo jedno 
savjetodavno radno tijelo Gradonačelnika. U tom jednom dijelu imam informaciju da je 
Gradonačelnik direktno vodio, nakon naše sjednice, razgovore kako sa Islamskom zajednicom 
u Puli, isto tako sa predstavnicima u Zagrebu koji su direktno razgovarali, involvirani u tom 
pitanju. Radi se o jednom osjetljivom pitanju, radi se o jednom pitanju koje prati živo biće 
Grada već jedno duže vrijeme, i apsolutno postoji i radi se na rješenju tog pitanja. Međutim, 
bilo bi dobro, ukoliko Gradonačelnik želi malo pojasniti okolnosti i razgovore koji su u zadnje 
vrijeme vođeni u interesu upravo ove osjetljive teme.  
 
BORIS MILETIĆ: 
 Zahvaljujem gospodine predsjedniče. 
 Vi ste upoznati da smo mi u prethodnom sazivu imali predloženu i lokaciju , međutim, 
isto tako znate da su se građani tog mjesnog odbora protivili tome i da su nam službeno preko 



 

12 
 

mjesnog odbora uputili zahtjev da se ta lokacija promjeni što smo mi na izmjenama 
Prostornog plana i udovoljili. 
 Ovdje je bitno postići ipak jedan konsenzus oko jedne strane opravdane potrebe za 
obavljanjem vjerske dužnosti i s druge strane isto tako privolu i uvažavanje stanovništva koji 
to trebaju prihvatiti. Kao što je i sam predsjednik rekao kada bi to bilo tako jednostavno 
pitanje onda bi vjerojatno već i do sada bilo riješeno. No, pogledajmo i druge gradove u 
okruženju. Konkretno Grad Rijeka, taj je proces trajao isto tako ne kratko vrijeme. Mislim da 
je u ovom slučaju slično. Trebamo prvo vrlo jasno informirati građane o čemu se konkretno 
radi. Pod broj dva, naći rješenje koje će biti prihvatljivo, kako za lokalnu zajednicu, tako i za 
pripadnike Islamske zajednice. I pod broj tri imati jednak pristup, koji Grad ima prema svim 
vjerskim zajednicama. Mi imamo u našem gradu, ne samo pripadnike, muslimanske vjere, 
imamo i ostale vjerske zajednice. Stoga vi znate vrlo dobro da smo imali u ovoj Gradskoj 
vijećnici i prezentaciju samoga projekta, da smo kao gradska uprava proveli svu adekvatnu 
proceduru jer smo predvidjeli lokaciju za izgradnju jednog takvog objekta Međutim, s druge 
strane isto tako veliko protivljenje građana toga područja. Ovdje se ne može problem riješiti 
na silu, moguće ga je riješiti isključivo dobrom voljom svih zainteresiranih stranaka, građana 
sa jedne strane i s druge strane potrebe vjernika. 

Mislim da zadnji razgovori koje smo vodili i sa gosp. Muftijom i sa gospodinom 
Imamom idu u pravom smjeru i vjerujem da će to biti prihvatljivo, ali kao što još jednom 
kažem, ne vidim razloga zašto ne posjetiti današnji Centar koji se nalazi u Zagrebačkoj ulici u 
samom centru grada, ali slažem se s vama obzirom na broj vjernika da te prostorne 
mogućnosti nisu u potpunosti adekvatne. Tu se ja apsolutno s vama slažem. S druge strane 
jednako tako na područje grada Pule gravitiraju i vjernici okolnih općina i drugih gradova. 
Moramo i to isto uvažiti. 
  
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolega Siniša Gordić, istakli ste primjedbu povrede Poslovnika, pa vas molim da uzmete 
riječ. 
 
SINIŠA GORDIĆ: 
 Ispričavam se kolegici Gordani Čakić, ali članak 58. Poslovnika kaže da pitanja koja 
vijećnici postavljaju, kao i odgovori na ta pitanja moraju biti jasni, precizni i kratki, a povreda 
se odnosi na moguće primjedbe koje se odnose na postavljeno pitanje. Nažalost, u ovom 
odgovoru, Gradonačelnik je pričao o svemu osim o onome što je gospođa Gordana Čakić 
postavila pitanje pa bih ja vas zamolio da ubuduće opomenete gospodina Gradonačelnika jer 
ovo što je on pričao da bi trebalo ovo, da bi se trebalo uzeti u obzir, što mi znamo, a gospođa 
Gordana Čakić je pitala konkretno koje su mjere poduzete i kada će biti obilazak Islamskog 
centra. Odgovor na to nismo dobili. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Ja mislim da smo odgovore na bitne aspekte tog pitanja i dobili. Jasno je da je u tom 
odgovoru Gradonačelnik opisivao to i šire od konkretnih činjenica i odgovora, inače bi 
odgovori stajali na telefaksu. Dakle, i normalno je kada se obraća Vijeću da na odgovore na 
određene aspekte i pitanja koja su postavljena da se opisuje i namjera i želja i na kraju krajeva 
to je sastavni dio politike. Razumijem nezadovoljstvo od strane opozicije, jer je to normalno u 
jednom demokratskom dijalogu. Međutim, mislim da je odgovor bio u redu i ne vidim 
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nikakav problem sa tim aspektom nekih namjera. Međutim, kolegice Čakić, možete se 
očitovati na pitanja i odgovore. 
 
GORDANA ČAKIĆ: 
 Ja bih se složila s kolegom Gordićem da ja nisam dobila konkretan odgovor. Ja sam 
vas pitala što se Povjerenstva tiče zašto nismo u toku mjesec dana otišli u Islamski centar 
kako smo obećali da ćemo obići Islamski centar, kada će biti slijedeći sastanak, kada ćemo 
nešto konkretno poduzeti. Osim toga ne vidim smisao Povjerenstva ako se rade stvari za koje 
mi ne znamo, jer ja konkretno ne znam što se s time dešava, tko s kim surađuje. Ako sam u 
tom Povjerenstvu ja mislim da bi bilo u redu da i ja to znam.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Ja bih samo se očitovao na ovaj dio vaše primjedbe, odnosno pojašnjenja. Jako je bitno 
da mi razumijemo koja je funkcija tog Povjerenstva. To Povjerenstvo ne odlučuje, to je 
savjetodavno tijelo koje ima tu funkciju. U onom trenutku kada smo održavali sjednicu bio je 
taj trenutak da je u sklopu rada bila normalno intencija da idemo. Međutim nismo obzirom na 
informaciju da su se vodili produktivni razgovori, a indirektno mi savjetujemo 
Gradonačelnika, to je funkcija tog Povjerenstva. U situaciji kada se direktno raspravlja, kada 
sam dobio informaciju da Gradonačelnik direktno raspravlja sa predstavnicima Islamske 
zajednice u Puli i u Zagrebu, opća je situacija bila takva da je bio trenutak da pričekamo i da 
vidimo kojim koracima ići dalje. S pravom postavljate pitanje, kao član Povjerenstva imate 
apsolutno pravo to pitanje postavljati, ali ovo je isto trenutak možda i bitan da se i pojasni 
zbog čega onaj ritam koji sam i planirao tijekom tog sastanka smo malo zastali, baš zato što 
nismo mi Povjerenstvo koje odlučuje, nego savjet dajemo Gradonačelniku, a on je direktno 
vodio razgovore. Znači, u tom dijelu zahvaljujem se Gradonačelniku koji je pojasnio što se 
dogodilo od zadnje sjednice Povjerenstva koje smo imali do dana održavanja ove sjednice.  
 Kolega Ardemio Zimolo možete postavljati svoja pitanja. 
 
ARDEMIO ZIMOLO: 

 Buon giorno a tuti, dobar dan svima. 
 Ima dva pitanja. Jedno bih postavio zamjeniku Gradonačelnika, gospodinu Robertu 
Cveku, a drugo pitanje za uvaženog Gradonačelnika, signor Boris Milletić. 
 Prvo pitanje. 

 Sutra ističe savjetovanje za javnošću vezano za koncesije za pulske plaže. Znam da je 
u nekom od ranijih saziva, odnosno sjednica Gradskog vijeća, bilo dosta bure, dosta polemika 
oko toga što se dešava, pa me zanima kakva je trenutna situacija sa tim koncesijama, odnosno 
savjetovanjem. 
 Drugo pitanje za gospodina Gradonačelnika. Znamo da je turistička sezona gotova, za 
vrijeme sezone se nije moglo raditi na prometnicama, na infrastrukturi. Vidimo ovih dana da 
se radovi finiširaju, neki radovi su gotovi, kao što je rotor na Rizzijevoj ulici i zaobilaznice. 
Građani me pitaju zašto baš taj trenutak sada da se na sve moguće strane kopa, kopa se 
Koparska ulica, rotor tamo, rotor onamo, pa me zanima, ja to razumijem zašto ta dinamika 
sada, pa da Gradonačelnik objasni da građani budu upoznati o toj situaciji. 
 Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem.. 
 Zamjeniku Gradonačelnika dajem riječ da odgovori na prvo pitanje. 
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ROBERT CVEK: 
 Zahvaljujem na pitanju. 
 Poštovani predsjedniče Vijeća, poštovani vijećnici Grada Pule. 
 U tijeku je javno savjetovanje. Iskoristit ću priliku da samo podsjetim da smo 
početkom godine isto tako imali javno savjetovanje gdje se stvorila određena atmosfera one 
transparentnosti Grada Pule po pitanju donošenja tih odluka, iako više puta isticano da su te i 
takve odluke identične usvajane na ovom Gradskom vijeću gotovo jednoglasno identične 
2016. i 2017.i 2018. godine. Provela se kampanja gdje se tvrdilo građanima našega grada da 
će se plaže ograditi, da će se privatizirati, da će se onemogućiti pristup svim korisnicima, 
odnosno našim sugrađanima i gostima našega grada, pa imamo prilike vidjeti što se u 
međuvremenu desilo, desilo se to da je jedna ograda maknuta na kupalištu Valkane, desilo se 
to da nikakva plaža nije privatizirana ni ograđena, ni na jednoj plaži nije zabranjen pristup 
našim sugrađanima, na kraju krajeva to je jasno i definirano GUP-om Grada Pule, koji je na 
snazi od 2008. godine, gdje ograđivanje plaže nije dozvoljeno apsolutno nikome.  

Iskoristit ću priliku da napomenem da to nije nikakvo davanje u koncesiju, na ovaj 
način se samo stvaraju preduvjeti za eventualno potencijalnog poduzetnika koji bi želio uložiti 
u određenu plažu, učiniti je ugodnijom sa više sadržaja čistom, urednijom, i to je isključivo to 
i samo je to isključivo namjera Grada Pule 

 Nadam se da u tijeku javno savjetovanje, vidjet ćemo da li došle nekakve primjedbe. 
Ukoliko su osnovane, naravno onda ćemo voditi računa o tome da ih se i usvoji, ali hoću 
istaknuti da naša namjera, odnosno namjera Grada Pule je samo isključivo da te plaže budu 
uređenije, dostupnije, neće se ograđivati sigurno i da budu na zadovoljstvo i korist svih naših 
sugrađana i gostiju našega grada. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ Gradonačelniku da odgovori na drugo pitanje. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Hvala na prilici da i na ovaj način kažemo nekoliko riječi na tu temu. S jedne strane 
veliki broj pohvala, gradi se, radi se, dobro za budućnost, pogotovo kada govorimo o 
prometnicama za veću sigurnost prometa, brzu protočnost prometa, a s druge strane određene 
gužve, zašto baš sada, pa zar se nije moglo ranije, što se nije moglo kasnije. Teško je graditi 
infrastrukturu, teško je reći da li drugu prometnicu ili samo sanacija asfaltnog sloja, jer utječe 
na promet. Podsjetit ću nas sve skupa, imali smo dvije turističke sezone uz razorenu Rivu, 
koja je jedna vrlo bitna prometnica, pa smo preživjeli i danas imamo izgrađen obalni kolektor 
i danas možemo vidjeti delfine u pulskome zaljevu, možemo vidjeti mnogo toga... bilo je 
teško... čovjek se ponekada mora malo i pomučiti, malo strpjeti da bi mu kasnije bilo bolje. 
 Krenuli smo u jednu značajniju investiciju saniranja izgradnje određenih prometnih 
rješenja iz razloga što, budimo otvoreni, tijekom ljeta imamo puno više prometa i tada ići 
zadirati u promet je puno, puno rizičnije, da ne kažem puno teže, nego izvan turističke sezone. 
Danas imamo temu Gradskog proračuna koji omogućuje tako u narednom razdoblju i 
provođenje javnih radova kako bismo izabrali izvođače radova. Međutim, tijekom ljeta je vrlo 
nezahvalno raditi i zato možda sada je to malo stisnuto, ali objektivno,gledajući mi godišnje 
imamo svega nekoliko mjeseci gdje takve radove možemo obavljati. Zato ja bih iskoristio i 
ovu priliku, prije svega, zahvaliti jednoj velikoj, velikoj većini građana koji to razumiju. Ja 
sam doista zahvalan na razumijevanju i na velikom strpljenju. Možda su danas i vremena 
malo intenzivnija, brza, pa svi želimo čim prije doći od točke A do točke B. Međutim, ja 
vjerujem da nakon ovih radova, evo, otvorena je zaobilaznica, kružni tok je izrađen i mislim 
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da je danas, a to znamo, barem na prvome mjestu, puno sigurniji ulazak od strane Rizzijeve 
ulice prema obilaznici nego što je to išlo dok je bilo klasično križno raskrižje. Jednako tako 
izgradnja onog kružnog toka na vrhu Radićeve, odnosno Omladinske ulice, isto tako smo 
poboljšali sigurnost. Sada će se krenuti u izgradnju još jednog kružnog toka. Vidimo da je 
Moćenijev spomenik izmješten, ulica je zatvorena. Znam da to utječe na život, na navike, na 
promet, ali kažem još jednom, kada se posao započne u nekom periodu i dovršiti će se i ja 
vjerujem da smo tada svi skupa zadovoljni da smo kvalitetno obavili posao i prije svega 
unaprijedili stanje kako sigurnosti, tako i prometa, a to utječe i na kvalitetu života građana 
Pule. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Zimolo imate riječ. 
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
 Po prvom pitanju, vjerojatno, ćemo imati prilike još raspravljati na ovom Gradskom 
vijeću. Zadovoljan sam sa odgovorom.  

Na drugo pitanje isto. Ja sam samo to pitao najviše radi naših građana da čuju direktno 
iz prve ruke, to je jedina prilika da se čuje zašto vaš sada, ali moramo znati da jedan ljudski 
život koji je izgubljen zbog nesigurnosti na našim prometnicama znači više nego da dvije 
godine sav promet bude zatvoren. 
Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Kolega Belas, možete postaviti pitanja. 
 
IGOR BELAS: 
  Dobar dan svima.  

Evo, da se kolega Zimolo ne odmori, nastavljamo istim tempom, postavio bih mu 
pitanje kao vijećniku Odbora za suradnju s općinama, gradovima, regijama i međunarodnu 
suradnju. 
 Prije neki dan, recimo od službe Gradskog vijeća tražio sam popis članova navedenog 
odbora, da ih pitam da li su oni možda bili na sastanku navedenog odbora u proteklo vrijeme, 
da li imaju neku informaciju o radu tog odbora, jer ja nažalost to nemam. Zato bih iskoristio 
ovo vijećničko pitanje da bih dobio potpuni odgovor. Ovu časnu dužnost sam prihvatio prije 
dvije i pol godine nadajući se da ću svojim aktivnim pristupom ovom odboru pridonijeti na 
dobrobit našeg grada, ali sada se pitam zašto sam izabran, zašto to tijelo uopće funkcionira.  

Izabran sam između ostalih članova odbora, neću ih nabrajati, da bih postavio to isto 
pitanje, jednu informaciju o radu nekog člana odbora sam dobio iz jednog dnevnog tiska gdje 
je u ime Odbora bio u Francuskoj na polaganju vijenaca u ime našeg grada, što je 
hvalevrijedna gesta, ali smatram da bi članovi odbora trebali biti informirani, osim o dnevnim 
aktivnostima, ako ih je bilo ili će ih biti, jer ne želim vjerovati da odbor djeluje i da će 
djelovati. 
 Drugo pitanje bih postavio direktoru Pula sporta d.o.o. gospodinu Ivanu Glušcu. Ovo 
bih postavio kao pitanje, a možda i kao molbu. Naime, prije neki dan kod naših gradskih 
bazena zaustavio me jedan vrlo ogorčeni roditelj. Naime, gospodin je otac četveročlane djece 
i želi kao svaki roditelj svojoj djeci omogućiti korištenje sportskih objekata na koje se mi 
pozivamo i hvalimo, i to je sasvim u redu. Ovo upućujem u pogledu bazena i klizališta. Moja 
dužnost gradskog vijećnika je da našim sugrađanima osobno pomognemo kada oni osobno ne 
mogu dobiti informaciju, a gospodin kaže da je tražio od gospodina Glušca informaciju i da 
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nije dobio nikakvu informaciju. Naravno, da je moja je dužnost gradskog vijećnika da 
iskoristim to pravo i da dobijemo potpuni odgovor.  

Naravno, da je problem financijske prirode za svaku ovakvu mnogočlanu obitelj, radi 
se o ocu četvero djece pa traži popust za svoju djecu. Gospodin ističe hvalevrijednu akciju da 
škole organizirano posjećuju klizalište besplatno prije podne.  
Igor Belas prenosi pitanje oca četvero djece zašto višečlane obitelji nemaju popuste na bazene 
i klizalište. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Što se tiče prvog pitanja ja bih samo sugerirao da ipak u pisanom obliku da ga 
podnesete Stručnim službama radi odgovora jer prema članku 56. Poslovnika vijećnici mogu 
postavljati pitanja Gradonačelniku, zamjenicima Gradonačelnika, predsjedniku Gradskog 
vijeća, upravama trgovačkih društava u kojima Grad ima većinski udio, ravnateljima ustanova 
čiji je Grad osnivač, pročelnicima upravnih tijela. 

Kao član odbora imate pravo postavljati pitanja itd., ali sugeriram vam da u pisanom 
obliku postavite pitanje jer to nije moguće da vijećnik vijećniku postavlja pitanje. 

Sada odgovor na drugo pitanje, pa ćemo vidjeti što ćemo. 
Odgovor na drugo pitanje direktor Ivan Glušac će odgovoriti. 

 
IVAN GLUŠAC: 

Dobar dan svima, buon giorno a tutti, poštovani predsjedniče, vijećnice i vijećnici, 
Gradonačelniče. 

Gospodin Igor Belas je postavi pitanje, koliko sam shvatio, da li imamo obiteljske 
ulaznice na bazen, to piše na cjeniku, na webu, to piše na ulazu i za godišnji ulaznicu za 
obitelj. Za obitelj je ulaznica subvencionirana u jednom dijelu. Znači, da obitelji nemaju 
jeftiniju ulaznicu to nije točno. Druga stvar, općenito ulaznice na bazenu su daleko ispod 
komercijalne cijene korištenja bazena. I kao dugogodišnji vaterpolista, korisnik bazena, 
sigurno jako dobro znate koliki su troškovi redovnog održavanja i drugi troškovi na bazenu. 
Primjerice u Italiji ulaznice isto koštaju, cijena u Hrvatskoj ulaznice na bazenu je 10 do 15 
eura, ovisno o tome radi li se o većem ili manjem gradu, kod nas je cijena 3 eura, 25,00 kuna, 
a povlaštena cijena je 15,00 kuna , znači 2 00 eura. To je jedna stvar.  

Druga stvar, jako mi je drago, evo, bliži se godinu dana rada gradskih bazena Pula-
Pola, da je kroz kompleks bazena prošlo više od 150.000 ljudi, da imamo prodanih 80 
ulaznica godišnjih, 800 ulaznica mjesečnih i da imamo 90.000 prodanih jednokratnih 
ulaznica, da su sportski klubovi povećali za dva do tri puta broj djece koja su u njihovim 
klubovima. 

A što se tiče klizanja i klizanje isto tako, klizanje je 15,00 kuna do 14,00 sati sa 
uključenim klizaljkama, a 20,00 kuna je cijena klizanja u popodnevnim satima. To je isto tako 
daleko od komercijalne cijene i prilagođeno je našim građanima. Ja mislim da od kada postoji 
klizalište u Puli da se nije mijenjala cijena klizanja, a da su naravno i energenti i potrošni 
materijali išli gore. Međutim, ono što je intencija sigurno i ove gradske uprave, a svakako i 
Pula sporta, da što veći broj ljudi, odnosno djece kliže. Mogu izraziti veliko zadovoljstvo da 
je protekli vikend preko 3000 ljudi klizalo na klizalištu, da smo nakon velike kiše preko 50 
litara po m2 odmah drugo jutro imali klizalište spremno. I mislim da je svima jasno da je ta 
cijena klizanja, odnosno broja posjetitelja klizališta upravo nam daje za pravo da je ta cijena 
klizanja odgovarajuća i da je dostupna širem broju ljudi s time da naravno još mnoge skupine 
i vrtići i osnovne škole, ali i mnogi klubovi, mnoge humanitarne organizacije, jučer se javio 
Caritas Porečko-pulske biskupije, omogućavamo besplatno klizanje za navedenu djecu. 
Hvala. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 U odnosu možda na ono prvo pitanje, konkretno Gradsko vijeće vezano za Odbor za 
međunarodnu suradnju, ako mogu dvije riječi, a nakon troga možete, ako budete odlučili, u 
pisanom obliku tražiti odgovor. 
 Odbor za međunarodnu suradnju je savjetodavno tijelo ovog Gradskog vijeća i 
funkcija mu je da kada je predviđeno tijekom sjednice odlučivanje o pojedinim pitanjima i 
donošenja odluke o pojedinim pitanjima koja se tiču međunarodne suradnje, da daju svoje 
mišljenje Gradskom vijeću o tome. Svakako, vi kao član tog odbora, možete inicirati, odnosno 
predložiti da se na sjednici tog odbora raspravlja o nekim drugim temama koje smatrate da su 
bitne. 
 Toliko što se tiče o jednom pravnom dijelu, ali kažem, vi uvijek možete, ako želite, u 
pisanom obliku tražiti od drugih kojima je predviđena ta mogućnost kao vijećničko pitanje.  
 Kolega Belas možete dati mišljenje. 
 
IGOR BELAS: 
 Hvala na odgovoru. 
 Ja sam kao član Odbora za međunarodnu suradnju i nikakva sjednica nije održana, 
jednostavno sam postavio pitanje da li taj Odbor funkcionira. Ako je to na takav način, ok, 
meni je to malo čudno, ali dobro. Ja sam došao raditi, a ne samo prisustvovati na nekom 
popisu. 
 Što se tiče odgovora gospodina Ivana Glušca, ja ne znam da li je on mene slušao što 
sam ja pitao. Ja nisam tražio da on meni kaže PR o bazenu i o klizalištima. Ja dobro znam i 
cijene i ja se 90 % slažem s onim što je on rekao, ali nije mi odgovorio na konkretno pitanje. 
On meni nešto imputira. Jedan gospodin me je nazvao, sreo i tražio odgovor od gospodina 
Ivana Glušca. Ja to pitanje ne bih ni postavio da mu je gospodin Ivan Glušac odgovorio. 
Čovjek ima četvero djece, pitanje je bilo vrlo konkretno, da li može biti pozvan na popust za 
familije koje imaju troje, četvero djece i njima je to skupo. Svašta je rekao, samo ne to, a da se 
problem može riješiti i gospođa Restović od koje je isto gospodin tražio, to je gospođa 
ravnateljica riješila. Ja sam pitanje postavio gospodinu Ivanu Glušcu. 
 Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Gradonačelniče možete dati dopunski odgovor. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Mislim da je vaša intervencija hvalevrijedna, i evo, ja ću uzeti na sebe odgovornost da 
razmotrimo, ne taj konkretan prijedlog, nego sve takve konkretne prijedloge i da sagledamo 
što to znači za ekonomsko funkcioniranje Pula sporta, ali vjerujem da nam je svima itekako 
jako bitno i na pameti da vodimo jednu socijalnu politiku prema našim građanima. Mislim da 
smo kao grad izuzetno socijalni osjetljivi, danas u prijedlogu Proračuna vidjet ćete koliko 
financijskih sredstava upravo usmjeravamo prema socijalno potrebitima, ali se apsolutno 
slažem s vama da to treba razmotriti. I ja preuziman na sebe i zajedno s direktorom mi ćemo 
to razmotriti. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Ivan Nekić možete postaviti pitanja. 
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IVAN NEKIĆ: 
 Hvala gospodine predsjedniče, dobar dan svima. 
 Postavljam dva pitanja. 
 Prvo pitanje bih uputio gospodinu Gradonačelniku.  
 Vidjeli smo da su prošli tjedan potresi pogodili Južni Jadran, od toga najgore je prošla 
Albanija, odnosno grad Drač. Vidjeli smo da su neke županije krenule ka prikupljanju 
pomoći, pa me zanima koliko je toga skupljeno i da li je pomoć dostavljena. 

Drugo je pitanje za gospodina Giordana Škuflića, a vezano je za poslovne prostore u 
vlasništvu Grada Pule. Po vijećima se često raspravljalo o poslovnim prostorima, pa me 
zanima hoće li se ići u natječaj u ovoj godini za poslovne prostore i općeniti kakav je interes 
zakupaca. 

Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem.  
 Gradonačelniče možete odgovoriti na prvo pitanje. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Prije svega, dozvolite mi da se sa ove govornice, zahvalim svim našim građanima, koji 
su, kao i svaki puta, kada je pomoć bila potrebna otvorena srca pripomogli. Normalno, kada 
smo vidjeli što se dogodilo u susjednoj zemlji, da smo u onoj mjeri u kojoj možemo reagirati, 
reagirali. Osobno sam nazvao našega ambasadora, gospodina Zlatka Kramarića i priupitao što 
mi možemo učiniti, kako možemo pomoći, vidimo da se jednostavno dogodila ta katastrofa i 
kako možemo tim ljudima pomoći. I nakon toga je odmah uspostavljena veza, dobili popis 
potrebnih stvari i Grad Pula, Istarska županija, ali i naše institucije, Javna vatrogasna 
postrojba, Crveni križ i brojni građani i volonteri, humanitarci, odmah su krenuli u pomoć. I 
evo jučer smo mogli ispratiti pun šleper potrebnih namirnica. Jedan dio namirnica je pristigao 
i iz drugih dijelova Europe. Međutim, mislim da mi kao Pula i Istra uvijek smo pokazali jednu 
veliku dozu humanosti prema potrebitima i jučer 36 paleta, ako se ja ne varam, ukupno je 
ukrcano u jedan velik kamion koji je jučer krenuo prema Draču i vjerujem da je ta pomoć već 
do sada i pristigla na planirano odredište. Još jednom mislim da stvarno možemo biti sretni i 
ponosni da živimo u jednom takvom okruženju i naši ljudi uvijek su voljni i uvijek 
pripomognu kada je to potrebno. Još jednom hvala i volonterima i svim građanima, ali i 
Crvenom križu, kao i našoj Javnoj vatrogasnoj postrojbi koji su odmah priskrbili i pripomogli.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem.  
 Pročelnik Giordano Škuflić, odgovor na drugo pitanje. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Hvala. 
 Natječaj za poslovne prostore je spreman. Ići će u toku sutrašnjeg dana ili već do petka 
je trebao ići. Iz jednostavnog razloga jedan pravni subjekt je zamolio da se natječaj odgodi, da 
prikupi dokumentaciju, ugovore koji su bili neophodni da bi se za prostor za koji su oni 
zainteresirani na verifikaciji, da bi mogli pristupiti natječaju. To je bio jedini razlog da taj 
natječaj  kasni dan, dva u odnosu na ono što je bilo predviđeno, tako da očekujemo da u toku 
sutrašnjeg dana ili u petak on će biti objavljen. Interesa ima, traže subjekti, građani i obrtnici 
dolaze, informiraju se, sagledavaju mogućnosti prostora za koji su zainteresirani u takvom je 
stanju, koliko je potrebno uređivati takav prostor, koja su sredstva koja se priznaju kada se 
ulože u adaptaciju i sanaciju takvih prostora. Tako da kompletne informacije građani, svi oni 
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koji su voljni, koji su zainteresirani, dobivaju u Upravnom odjelu početne cijene, namjene itd. 
Tako da u biti svi oni zainteresirani u bilo kojem trenutku unutar Upravnog odjela mogu 
dobiti sve kompletne informacije o pojedinim proslovnim prostorima, tako da mogu biti 
spremni i da mogu odlučivati kvalitetno o tome da li će ući u takav jedan postotak od 
investicije ili ne. 
 Ono što ja moram napomenuti, jer je bilo polemika, a to smo upravo pripremili, od 
693 poslovna prostora u vlasništvu Grada , 92 % poslovna prostora su u funkciji. U funkciji 
na način da su u zakupu 415 prostora, u posjedu udruga 199 je poslovnih prostora te 21 
poslovni prostor u Gradu Puli prema potrebama koje ima Grad Pula  
 Poslovni prostori koji su prazni, a mogu ići na natječaj ima ih samo 7 % i to u strogom 
centru grada 3 %, a van strogo0g centra, šire, 4 %. 
 Ono što je ostatak od 1 % to su poslovni prostori koji se odnose na neadekvatne, koji 
se trebaju sanirati, dosta sredstava treba ulagati da se oni saniraju i garaže, 

Mora se napomenuti da Grad Pula dobro skrbi, vodi računa o svom poslovnim 
prostorima, da je 92 % poslovnih prostora u funkciji, a to je jako, jako veliki broj i da onaj 
postotak koji se treba privesti u neku namjenu na neki način da se može ući u njega, da se 
može ponuditi ili udrugama ili na zakup je samo 1 %. Ovih 7 % poslovnih prostora u strogom 
centru grada su u biti spremni da se daju na natječaj i neki od njih će biti upravo izloženi na 
ovaj natječaj. 
Evo, toliko. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zahvaljujem. Kolega Nekić, imate riječ. 
 
IVAN NEKIĆ: 
Hvala na odgovorima. 
Prvo pitanje je stvarno hvalevrijedna inicijativa i nadam se da će pomoći onima kojima je 
određena. A u pogledu natječaja za poslovne prostore dobro je da ide ovaj tjedan i ono što je 
možda i dobro reći, da ti gradski poslovni prostori imaju kriterije, a koji su privatnom 
vlasništvu, tako da nema zabune. 
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Siniša Gordić, možete postaviti pitanja. 
 
SINIŠA GORDIĆ:  

Zahvaljujem. 
Gospodina Giordana Škuflića zamolio bih za informaciju, kratko i jasno, kakva je 

situacija sa grobljem u Štinjanu. Kažu mi stanovnici tog dijela grada da je bilo predviđeno 
prije u proračunima da će se izvoditi radovi, međutim, nije bilo dozvole, a sada kada imamo 
dozvolu da radovi nisu u tijeku i nisu u intenzitetu u kojem su predviđeni. 

A što se tiče poslovnih prostora kolega Ivan Nekić me je malo preduhitrio, ali dobro, 
nije postavio ono što sam ja htio pitati. Onih 3 % što kažete da je u centru grada, zanima me 
da mi kažete brojku, koliko je pravnih subjekata, osoba, obrtnika se javilo da pita za te 
poslovne prostore, ja bih volio čuti jednu brojku, da li vodite zapisnik kada dođe netko da pita 
nekakav poslovni prostor itd. 
Hvala. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Vezano za dva pitanja, jedno je bilo za groblje u Štinjanu, direktor Darko Buršić će tu 
imati sigurno aktualne informacije. 
 
DARKO BURŠIĆ: 
 Dobar večer svima. 

Pozdravljam predsjednika Gradskog vijeća, Gradonačelnika Grada Pule, zamjenicu 
Gradonačelnika, zamjenika Gradonačelnika Roberta Cveka, vijećnice i vijećnike. 

Zahvaljujem gospodinu vijećniku na postavljenom pitanju, ali očito imam dojam da, 
kao da ne živimo u ovom gradu, odnosno mislim da bi bilo svakako u redu da je eventualno 
nazvao mene, da mu se pojasni malo bolje situacija. Ja ću svakom vijećniku i građanima 
ovoga grada reći da je zacrtana investicija, dovršenje groblja u Štinjanu, koja je započeta u 11. 
mjesecu, a biti će dovršena u četvrtom mjesecu. U međuvremenu imamo jedanput sedmično 
operativne sastanke, odnosno kolegiji na samom groblju, gdje su radovi po svim zakonskim 
normama ugovoreni. Radovi napreduju, ne mogu reći sada, obzirom na ove vremenske prilike 
ovih dana, nestabilno vrijeme, da su radovi izvan roka, ali uvjeren sam da ćemo i tu 
investiciju, kao što smo i prošlu investiciju na gradskom groblju u Puli na vrijeme, odnosno 
prije vremena dovršiti i predali građanima. To isto sam uvjeren da će se desiti u Štinjanu.  
 Rok dovršetka tog objekta je negdje u četvrtom mjesecu. Ja kao direktor sam 
zadovoljan kako teku radovi. Zadovoljan sam s izvođačima radova, nadzorom koji vodi 
investicije, projektantima, jer su promtno, u roku od 24 sata na dan i 48 sati, za sve to vrijeme 
ako se jave, na usluzi izvođaču radova. 
 Budući da imamo za svaki kolegiji zapisnike ja bih predložio našem vijećniku da dođe 
kod mene popit kavu i da prolistamo malo tekuće zapisnike koji su vođeni. Evo, jučer kao 
utorak, sutra ću imati na stolu zadnji zapisnik. 
 Kada govorimo o groblju u Štinjanu, ja uvijek govorim da nisu Štinjanci građani 
drugog reda, pripadaju Gradu Puli. Gradska uprava dala je povjerenje Upravi društva da vodi 
investiciju i u Štinjanu. Mi smo u Puli dovršili investiciju bez dana zakašnjenja, bez ikakvih 
dugova. To se nadam da će se desiti i u Štinjanu. Financijska konstrukcija je osigurana. Jedino 
što je neki pisalo u novinama, prednost grupne grobne parcele da imaju korisnici, zahtjeva da 
bi trebali imati prednost Štinjanci. Dan danas imamo za potrebe ako se desi smrtni slučaj još 
nekih slobodnih objekata u Štinjanu. Unaprijed se ne može kupovati, takvu imamo Odluku, za 
takvu Odluku ste vi glasali, kada se desi smrtni slučaj parcela se može kao takva ustupiti 
građaninu. Mislim da je to najpoštenije jer mi danas u Puli raspolažemo sa otprilike oko 180 
mjesta, objekata koji su na usluzi građanima kada se desi smrtni slučaj.  
 Prodaja objekata, odnosno ustupanje daje Uprava po kondicijama koje smo mi 
zacrtali, odnosno izglasali na Vijeću. Smatram da je Grad kao takav dužan osigurati grobnu 
parcelu za građanina Grada Pule po osnovi, ako je to žitelj Grada Pule ili je rođen u Gradu 
Puli. 
 Zapravo me malo čudi ova informacija koju vi imate, ali ja bih vas molio dođite kod 
mene, popijemo kavu, pa vam sve to pokažem i obiđemo čak i groblje.  
 Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem na odgovoru. 
  Pročelniče Giordano Škuflić, imate riječ. 
 
GIORDANO SKUFLIĆ: 
 Hvala. 
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Kada govorimo o poslovnom prostoru u užem centru Grada, kada smo govorili o ovih 7%, 3 
%, to je 19 poslovnih prostora, a 4% je van užeg centra grada, njih je 27. 
 Građani u uredovno radno vrijeme dolaze kod referenata, kod službenika i dobivaju 
kompletne informacije o onome što ih zanima. Kod mene mogu doći u bilo koje vrijeme. Ja 
primam građane Grada Pule i u redovno radno vrijeme i van redovnog radnog vremena. 
Prema tome nismo zatvoreni, nego smo potpuno otvoreni i na usluzi, a ne vodimo zapisnik o 
tome, tako da vam ne mogu reći da li je bilo pet, pedeset ili tristo građana u određenom 
periodu budući da ne vodimo zapisnik o tome, ni ja kao pročelnik, niti službenik u radno 
vrijeme. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Siniša Gordić, imate riječ. 
 
SINIŠA GORDIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Ovo što je sada rekao gospodin direktor Monte Gira, bolje reći koje je to mjerilo, 
dojam, da bismo mi kao gradski vijećnici trebali dolaziti na kavu bilo kome. Ja osobno nisam 
došao sklapati prijateljstvo u Gradskom vijeću, nego da postavljamo pitanja, postavljamo ih 
javno da građani dobiju odgovor. Neću ja doći ni kod pročelnika, niti kod direktora 
trgovačkog društva u vlasništvu grada popiti kavu, dobiti informaciju i sada sam ja zadovoljan 
i to je to. Želimo da javnost čuje putem ove sjednice Gradskog vijeća odgovore na neka 
pitanja. 

Što se tiče druge stvari što je rekao gospodin Giordano Škuflić meni je isto malo 
nevjerojatno da ne postoji zapis osoba koji dolaze na nekakav razgovor, pogotovo kada se radi 
o interesu radnika za poslovne prostore. Ja gledam tako kada je privatna firma kada netko 
dođe na nekakav poslovni razgovor, vodi se evidencija tko je došao, zašto je došao. 
Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Za direktora Darka Buršića, mogu reći da je on tako kolokvijalno rekao, pozvao vas je 
na kavu, da je spremam pokazati što više podataka. 
 Gradonačelnik, dopunske odgovore. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Uvaženi gospodine predsjedniče i uvaženi vijećnici, mislim da kao izabrani 
predstavnici građana u ovom najvišem predstavničkom tijelu bismo se svi skupa trebali voditi 
jednom idejom, a to je da govorimo istinu. I mislim da je gospodin direktor Darko Buršić, kao 
jedan od najdugovječnijih direktora jednoga gradskoga poduzeća, apsolutno postupio, 
uputivši, ne vas gospodine Gordiću, nego sve vijećnike da prije nego javno iznosite određene 
konstatacije, to nije bilo samo pitanje, bila je konstatacija, da bi bilo korektno informirati se 
prije. Pa je bio toliko ljubazan da je ponudio i kavu, ne mora biti kava, može biti telefonski 
poziv, može biti e-mail, može biti bilo koji način komunikacije, ali u kojem cilju, u jednom i 
jedinom da za ovom govornicom ili u ovom Gradskom vijeću govorio istinu, a da ne širimo 
dezinformacije. 
Hvala. 
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TIZINO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Time smo dobrano iscrpili vrijeme koje nam je bilo na raspolaganju za postavljanje 
vijećničkih pitanja. 
 
Prije prelaska na drugu točku dnevnog reda još jednom ću ponoviti redoslijed postavljanja 
pitanja. Na slijedećoj sjednici redoslijed je slijedeći: 

1. Diana Kukić Dasko 
2. Sanja Radolović, 
3. Elena Gattoni Stepanov 
4. Petar Ćurić 
5. Massimo Brajuha 
6. Alka Starac 
7. Kristina Rabar 
8. Bruna Jovanović 
9. Dunja Račić 
10. Gordana Ferenčić 

 
 
 
AD – 2  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 19. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA OD 26.09.2019. 
 
 Vijećnik Radenko Ognjenović ima primjedbu da u Skraćenom zapisniku piše da 
Kaštijun d.o.o. ima dva direktora, pa traži da se izvrši korekcija.  
Predsjednik daje na glasanje primjedbu vijećnika te utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 23 glasa “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova  
 

usvojilo primjedbu vijećnika Radenka Ognjenovića te će se u zapisniku sa 19. sjednice 
naznačiti da Upravu Društva Kaštijun d.o.o. čini: Darko Višnjić, predsjednik Uprave i Vesna 
Dukić, član Uprave. 
Predsjednik stavlja na glasanje točku usvajanje Skraćenog zapisnika sa 19. sjednice Gradskog 
vijeća od 26.09.2019.  te nakon glasanja utvrđuje da je 

 

Vijeće sa 13 glasova “ZA”, 7 glasova “PROTIV” i s 3 “SUZDRŽANA” glasa usvojilo 

 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 19. sjednice Gradskog vijeća od 26.09.2019. godine 

 
 
AD – 3. DONOŠENJE:  
3.1. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
3.2. II. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
3.3. Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 
djelatnosti Grada Pule za 2019. godinu 
3.4. Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 
2019. godinu 
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Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule, pa Predsjednik moli 
pročelnike nadležnih upravnih odjela da obrazlože izmjene programa, svaki iz svog 
djelokruga rada: 
-točke 3.1. i 3.2. Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu,  
- točka 3.3.Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti  
-točka 3.4. Jasmina Nina Kamber, pročelnica Upravnog odjela za kulturu  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
- Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić) 
 
U raspravi od 5 min za vijećnike sudjelovao je Radenko Ognjenović, Petar Ćurić, Mirko 
Jurkić, Siniša Gordić 
 
Predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu i daje na glasanje toč.3.1. te utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 IZMJENE I DOPUNE 

Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
 
 
Predsjednik daje na glasanje točku 3.2. te utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 II. IZMJENE I DOPUNE 

Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
 
 
Predsjednik daje na glasanje točku 3.3. te utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

ZAKLJUČAK O IZMJENAMA 
Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule 
za 2019. godinu 

 
 
Predsjednik daje na glasanje točku 3.4. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 8 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ZAKLJUČAK O IZMJENAMA 

zaključka o usvajanju programa javnih potreba u kulturi 
za 2019. godinu 
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AD – 4  DONOŠENJE: 
4.1. Odluke o izmjeni Odluke o raspodjeli rezultata za 2017. godinu 
4.2. Odluke o dopunama Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE, uvodno 
obrazloženje je dala Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
 
Budući po točki nije bilo rasprave, Predsjednik daje glasanje toč.4.1. Odluku o izmjeni 
Odluke o raspodjeli rezultata za 2017. godinu te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
Vijeće sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo 
ODLUKU O IZMJENI 
Odluke o raspodjeli rezultata za 2017. godinu 

 
Predsjednik daje na glasanje toč. 4.2. Odluku o dopunama Odluke o raspodjeli rezultata za 
2018. godinu te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
  ODLUKU O DOPUNAMA 

Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 

 
 
 
AD – 5.  DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA PULE 

ZA 2019. GODINU 
 
Predlagatelj je GRADONAČELNIK GRADA PULE, uvodno obrazloženje dala je Vesna 
Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu, ujedno obrazlažući Amandman 
Gradonačelnika o izradi projektno-tehničke dokumentacije za obnovu stepeništa Mornaričke 
crkve, a koji amandman sukladno članku 48. Poslovnika postaje sastavni dio akta jer ga je 
podnio predlagatelj akta. 
 
Sukladno članku 47. Poslovnika vijećnica Alka Starac (SDP) je na sjednici podnijela 4 
amandmana na Izmjene i dopune Proračuna Grada Pule za 2019. godinu, u vezi: 
- Izrada pripremne dokumentacije za osnivanje Arheološkog parka na Kaštelu; 
- Izrada pripremne dokumentacije i pokretanje projekta osnutka i izgradnje Nacionalnog 
muzeja antičke kulture Hrvatske; 
- Izrada projektno – tehničke dokumentacije za obnovu stepeništa Mornaričke crkve; 
- Sufinanciranje obnove fasada u iznosu od 80 %; 
 
Predsjednik Vijeća daje na glasanje prijedlog za uvrštavanje 4 amandmana vijećnice Alke 
Starac (SDP), podnesena tijekom sjednice na toč.5. dnevnog reda, te nakon glasanja utvrđuje 
da  
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Vijeće nije prihvatilo uvrštavanje Amandmana u raspravu jer je 10 vijećnika glasalo 
ZA, a 13 vijećnika PROTIV uvrštavanja četiri amandmana na prijedlog akta pod toč.5.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
 
Tijekom točke na sjednicu je stigla Jadranka Černjul pa je na Vijeću dalje prisutno 24 
vijećnika 
 
U raspravi od 5 min sudjelovao je Radenko Ognjenović (HSU), Alka Starac (SDP) te replika 
na njeno izlaganje Petar Ćurić. 
 
Predsjednik zaključuje raspravu te stavlja na glasanje točku 5. Donošenje Izmjena i dopuna 
Proračuna Grada Pule za 2019. godinu te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 14 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i sa 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
  IZMJENE I DOPUNE 

Proračuna Grada Pule za 2019. godinu 
 
 
 
 
AD – 6.  DONOŠENJE ODLUKE O DODJELI FINANCIJSKIH SREDSTAVA  
  TRGOVAČKOM DRUŠTVU VODOVOD PULA D.O.O.  
 
 
Predlagatelj akta je Gradonačelnik Grada Pule, uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, 
pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica:Sanja Radolović) 
 
U raspravi od 5 min sudjelovala je Sanja Radolović (SDP); odgovori na postavljena pitanja: 
Dean Starčić, direktor Vodovoda te DDalibor Suljević, direktor Luka Pula. 
 
Predsjednik daje na glasanje Odluku o dodjeli financijskih sredstava trgovačkom društvu 
Vodovod Pula d.o.o. te nakon glasanja utvrđuje da je  
  

Vijeće sa 14 glasova „ZA“, 6 glasova „PROTIV“ i 4 „suzdržana“ glasa donijelo  
 

ODLUKU O DODJELI 
financijskih sredstava trgovačkom društvu Vodovod Pula d.o.o.  

  
 

- Predsjednik određuje stanku u trajanju od 30 minuta – 
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AD – 7.  DONOŠENJE: 
7.1. Zaključka o usvajanju analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Pula-

Pola  
za 2019. godinu 

7.2. Zaključka o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 2020. 
godinu s financijskim učincima za razdoblje 2020.-2022. godine 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule. Predsjednik Vijeća pozdravlja  gosp. Denisa 
Stipanova, predsjednika Radne skupine za izradu planskih dokumenta civilne zaštite te moli 
da obrazloži prijedloge akata pod točkom 7.1. i 7.2.  
 
Izvješća nadležnih radih tijela: 
Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas 
 
Budući nije bilo rasprave predsjednik daje na glasanje toč.7.1. Zaključak o usvajanju analize 
stanja sustava civilne zaštite na području Grada Pula-Pola za 2019. godinu te nakon glasanja 
utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 23 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  

ZAKLJUČAK O USVAJANJU 
Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada 
Pula-Pola za 2019. godinu 

 
 
Daje na glasanje toč. 7.2. Zaključak o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada 
Pula-Pola za 2020. godinu s financijskim učincima za razdoblje 2020.-2022. godine te 
utvrđuje da je  

 
Vijeće sa 23 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo 
ZAKLJUČAK O USVAJANJU 
Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 2020. godinu s financijskim  
učincima za razdoblje 2020.-2022. godine 

 
 
 
AD – 8. DONOŠENJE ODLUKE O ODOBRAVANJU PROGRAMA RADA 
  SAVJETA MLADIH GRADA PULE ZA 2020. 
 
Predlagatelj je Savjet mladih Grada Pule te je Nadu Katić, predsjednica Savjeta mladih 
obrazložila Program rada  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić 
 
U raspravi 5 min sudjelovali su Petar Ćurić (HDZ) i Kristina Rabar (IDS) 
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Predsjednik daje na glasanje Odluku o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pule 
za 2020. godinu te utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ODLUKU O ODOBRAVANJU 

Programa rada Savjeta mladih Grada Pule za 2020. godinu 
 
 
 
AD – 9. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

IZNOSIMA SUFINANCIRANJA PROGRAMA PREDŠKOLSKOG 
ODGOJA 

 
Predlagatelj akta je Gradonačelnik Grada Pule, uvodno obrazloženje prijedloga akta dala je 
Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 
 
Nadležna radna tijela 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
 
Budući nije bilo rasprave Predsjednik daje na glasanje Odluku o izmjenama i dopunama 
Odluke o iznosima sufinanciranja programa predškolskog odgoja te nakon glasanja utvrđuje 
da je 

Vijeće sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
donijelo 

ODLUKU  
o izmjenama i dopunama Odluke o iznosima sufinanciranja programa 
predškolskog odgoja 

 
 
 
 
AD – 10. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O 
  SOCIJALNOJ SKRBI 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je uvodno obrazloženje prijedlog akta dala Elvira 
Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, koja je ujedno 
obrazložila o podnesenom Amandmanu Kluba vijećnika SDP-HSU na Odluku. 
Zatim Predsjednik daje riječ vijećniku Sinišu Gordiću da obrazloži Amandman Kluba 
vijećnika SDP-HSU 
 
Nadležna radna tijela 
 -Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica:Gordana Ferenčić) 
 
U raspravi je sudjelovao Petar Ćurić u ime Kluba vijećnika HDZ 
Budući da gradonačelnik kao predlagatelj Odluke nije prihvatio podneseni amandman 
navodeći razloge odbijanja, Klub vijećnika SDP-HSU se izjašnjava da ostaje kod podnesenog 
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amandmana te predsjednik Vijeća stavlja na glasanje amandman na prijedlog akta te nakon 
glasanja utvrđuje da  
 

Vijeće sa 10 glasova „ZA“, 13 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
 

NIJE usvojilo predloženi amandman Kluba vijećnika SDP-HSU na prijedlog Odluke pod 
toč.10. 
 
 Predsjednik daje na glasanje Odluku o izmjeni i dopuni odluke o socijalnoj skrbi te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
donijelo 

ODLUKU  
o izmjeni i dopuni Odluke o socijalnoj skrbi 

 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE: 
11.1. Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja  

Stanice Pula na području Grada Pula-Pola 
11.2. Programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
11.3. Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
11.4. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za  

2020. godinu  
11.5. Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2020. godinu 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a pročelnici nadležnih upravnih tijela obrazložili su  
programe iz svog djelokruga rada: 
- točka 11.1. Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
-točke 11.2 i 11.3. Giordano Škuflić - pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu, koji je ujedno obrazložio pristigla 2 amandmana na Program 
gradnje i 1 amandman na Program održavanja od Kluba vijećnika SDP-HSU 
-točka 11.4. Elvira Krizmanić Marjanović – pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti  
-točka 11.5 Jasmina Nina Kamber-pročelnica Upravnog odjela za kulturu  
 
U ime podnositelja Kluba vijećnika SDP-HSU amandmane je obrazložio Siniša Gordić 
Tekst amandmana vijećnici dobili na tablet. 
 
Gradonačelnik se o amandmanima izjasnio tako da je na 
- Amandman Kluba SDP-HSU na Program građenja (Ulica Sv. Felicite i Ulica Monte Magno) 
dao pozitivno mišljenje te je amandman postao sastavni dio Programa građenja; 
- Amandman Kluba SDP-HSU na Program građenja (izgradnja javnog toaleta u Ulici 
Sergijevaca) – negativno mišljenje; 
- Amandman Kluba SDP-HSU na Program održavanja (Art Park Veruda) pozitivno mišljenje 
te je amandman postao sastavni dio programa održavanja; 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik:Tiziano Sošić) 
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- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
- Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić) 
 
U raspravi su sudjelovali u ime Klubova: Petar Ćurić (HDZ), ispr.krivog navoda Ardemio 
Zimolo (IDS); Siniša Gordić (SDP); Valter Boljunčić (IDS); 
U raspravi od 5 min: Sanja Radolović; Radenko Ognjenović; Mirko Jurkić; Petar Ćurić; 
Massimo Brajuha-replika Sanja Radolović pa Igor Belas te Siniša Gordić; Elena Gattoni-
replika Siniša Gordić; Ardemio Zimolo-ispravak krivog navoda Petar Ćurić te replika 
Radenko Ognjenović; Dunja Račić-replika Radenko Ognjenović; Valter Boljunčić 
 
Predsjednik daje na glasanje toč.11.1.Program javnih potreba za obavljanje djelatnosti 
Hrvatske gorske službe spašavanja Stanice Pula na području Grada Pula-Pola te utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 24 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 PROGRAM JAVNIH POTREBA 

za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja 
Stanice Pula na području Grada Pula-Pola 

 
 
Za toč. 11.2. predsjednik poziva predlagatelja amandmana Klub SDP-HSU da se izjasne da li 
ostaju kod Amandmana na Program građenja (izgradnja javnog toaleta u Ulici Sergijevaca) te 
budući ostaju pri amandmanu, stavlja isti na glasanje te utvrđuje da  
 

Vijeće sa 10 glasova „ZA“, 14 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
NIJE usvojilo predloženi amandman na Program građenja. 
 
Predsjednik daje na glasanje toč. 11.2. Program građenja komunalne infrastrukture za 2020. 
godinu, čiji je sastavni dio postao Amandman Kluba vijećnika SDP-HSU-priprema izgradnje 

Ulica Sv. Felicite i Ulica Monte Magno jer je gradonačelnik kao predlagatelj dao pozitivno 
mišljenje o amandmanu te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 14 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i sa 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

PROGRAM GRAĐENJA 
komunalne infrastrukture za 2020. godinu 

 
 
Predsjednik daje na glasanje toč.11.3. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2020. 
godinu zajedno s prihvaćenim Amandmanom Kluba SDP-HSU (sanacija Art Park Veruda) te 
utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
  PROGRAM ODRŽAVANJA 

komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
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Predsjednik daje na glasanje toč.11.4. Zaključak o usvajanju Programa javnih potreba 
društvenih djelatnosti Grada Pule za 2020. godinu te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
Vijeće sa 14 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i sa 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 

 
ZAKLJUČAK O USVAJANJU 
Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 2020. godinu 

 
 
Predsjednik daje na glasanje toč.11.5. Zaključak o usvajanju Programa javnih potreba u 
kulturi za 2020. godinu te utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 24 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

ZAKLJUČAK O USVAJANJU 
Programa javnih potreba u kulturi za 2020. godinu 

 

 

 

AD – 12.  DONOŠENJE: 
12.1. Proračuna Grada Pule za 2020. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule  

za 2021. i 2022.  godinu 
12.2. Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2020. godinu 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za 
financije dala uvodno obrazloženje po točkama 12.1. i 12.2. te također o Amandmanu 
Gradonačelnika te o dva Amandmana Kluba vijećnika HDZ-a. 
 
Predsjednik poziva vijećnika Mirka Jurkića da obrazloži Amandmane Kluba vijećnika HDZ. 
Mišljenje predlagatelja akta na - Amandman 1. Kluba HDZ (povećanje jednokratne naknade 
za novorođenčad)-negativno mišljenje; 
- Amandman 2 Kluba HDZ (obnova starih povijesnih javnih toaleta (latrina)-pozitivno 
mišljenje te isti postaje sastavni dio akta. 
 
Nadležna radna tijela 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica:Sanja Radolović 
 
U raspravi su sudjelovali: u ime Kluba vijećnika SDP-HSU Sanja Radolović (SDP) koja 
ujedno u ime Kluba podnosi na sjednici 7 amandmana na prijedlog Proračuna za 2020. 
godinu; 
U ime Kluba vijećnika HDZ Mirko Jurkić te u ime Kluba vijećnika IDS-ISU-ZELENI Valter 
Boljunčić; U raspravi 5 min: Siniša Gordić-replika Valter Boljunčić i Kristina Rabar; Sanja 
Radolović, Petar Ćurić, Mirko Jurkić, Radenko Ognjenović, Dijana Kukić Dasko-replika 
Mirko Jurkić i Radenko Ognjenović, Igor Belas; Ardemio Zimolo-replika Radenko 
Ognjenović pa Igor Belas te Petar Ćurić;  
 
Predsjednik Vijeća daje na glasanje prijedlog za uvrštavanje 7 amandmana Kluba vijećnika 
SDP-HSU podnesenih tijekom rasprave na toč. 12.1. na Proračun za 2020. godinu te nakon 
glasanja utvrđuje da  
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 Vijeće sa 10 glasova „ZA“, 14 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
NIJE prihvatilo prijedlog za uvrštavanje 7 amandmana na točku 12.1. 
 
U pogledu dva podnesena amandmana Kluba vijećnika HDZ, od kojih je predlagatelj 
Proračuna prihvatio amandman 2. (obnova povijesnih latrina), Mirko Jurkić (HDZ) se na 
pitanje predsjednika izjašnjava da ostaje pri amandmanu 1. (naknada za novorođenčad), pa 
predsjednik daje na glasanje amandman 1. te nakon glasanja utvrđuje da  
 
 Vijeće sa 10 glasova „ZA“, 14 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
nije usvojilo amandman 1 Kluba vijećnika HDZ na Proračun Grada Pule za 2020. godinu.   
 
Predsjednik daje na glasanje toč.12.1. Proračun Grada Pule za 2020. godinu i projekcije 
Proračuna Grada Pule za 2021. i 2022. godinu, čiji su sastavni dio prihvaćen Amandman 2 
Kluba HDZ i Amandman Gradonačelnika te utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 14 glasova „ZA“, 1 glas „PROTIV“ i s 9 „SUZDRŽANIH“ glasova donijelo 
 

PRORAČUN GRADA PULE ZA 2020. GODINU 
I PROJEKCIJE PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2021. i 2022. GODINU 

 
Predsjednik daje na glasanje toč.12.2. Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2020. 
godinu te utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 
 
 ODLUKU O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA 

Grada Pule za 2020. godinu 
 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA  

FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITIČKIH STRANAKA U 
GRADSKOM  

VIJEĆU GRADA PULA-POLA ZA 2020. GODINU 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule. Jasmina Ninu Kamber, pročelnica Upravnog odjela 
za kulturu obrazložila je prijedlog akta  
 
Nadležna radna tijela 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica:Sanja Radolović 
 
Budući nije bilo rasprave predsjednik daje na glasanje prijedlog akta toč. 13. te utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 23 glasa „ZA“, s 1 glasom „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 

O D L U K U 
o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka u Gradskom  
vijeću Grada Pula-Pola za 2020. godinu 
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OVIME JE DNEVNI RED ISCRPLJEN, TE PREDSJEDNIK ZAKLJUČUJE 20. SJEDNICU 
GRADSKOG VIJEĆA. 
 
DICHIARO CONCLUSA LA 20ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE 

DELLA CITTA' DI POLA 

 
 
 
 
DOVRŠENO U 19:42 SATI  
 
 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
ZAPISNIK SASTAVIO      PREDSJEDNIK 
Ivan Klarić v.r.       Tiziano Sošić v.r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
KLASA:021-05/19-01/130 
URBROJ:      
PULA, 04.12.2019 
 


